
Roses descar ta multar els clients del Ôtop manta'

En una reuni� de l'Ajuntament amb comerciants i Interior es va desestimar perqu� es

dubta que sigui efectiu

Un venedor de top manta al passeig mar鱈tim de

Roses, en una imatge d'aquest mes. L'ajuntament

calcula que n'hi ha uns dos-cents cada dia.

Roses no multar� els clients del top manta. Aix� ho va explicar

l'alcaldessa, Montse Mindan, en el ple d'aquesta setmana, en

resposta a la regidora Paqui Guijarro. Mindan va dir que aquesta

opci� s'havia plantejat en una de les �ltimes reunions entre

l'Ajuntament, el Depar tament d'Interior i els comerciants del

municipi com una possible soluci� al problema dels venedors del

top manta que es concentren al passeig mar�tim del municipi.

A par t, el grup del PSC a l'Ajuntament va demanar a l'equip de

govern una comissi� de seguiment en qu� pugui par ticipar

l'oposici�. L'alcaldessa, en aquest sentit, recorda que els

por taveus ja poden assistir a les reunions que es fan entorn del top

manta i els va convidar a fer-ho. El PSC, despr�s de reunir-se amb

l'Associaci� de Comerciants de Santa Margarida, tamb� va demanar que l'Ajuntament Òemani una apor taci�

d'efectius del cossos de seguretat de l'Estat que tenen jurisdicci� tant a la platja com a l'aigua, que s�n la policia

nacional i la Gu�rdia Civil.Ó

Precisament, el president dels comerciants de Santa Margarida, Ricardo Moraes, va valorar l'esfor� policial que

s'ha fet aquest any, per� va recordar al govern municipal que no �s q�esti� de reduir el nombre de venedors: ÒEl

que volem es que s'eliminin def initivament.Ó Tot i aix�, entenen que �s un tema dif�cil de resoldre.
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